
 

 

 
Yhtenäiskoulun erillishankinnat 
  
Kunnanhallitus 16.12.2024 § 285    
1277/02.08.00.01/2021    
 
 
Valmistelija Kunnanjohtaja Vivi Marttila: 

 
Kunnanhallituksen 22.1.2024 § 18 asettama yhtenäiskoulun 
rakennustoimikunta on käsitellyt 12.12.2024 kokouksessaan 
yhtenäiskoulun erillishankintoja.  
 
Vuoden 2024 käyttösuunnitelman hankintaoikeuksen mukaan yli 100.000 
euron hankintojen kilpailutuksen asiakirjat tulee käsitellä ao. lautakunnan 
tai kunnanhallituksen toimesta.  
 
Yhtenäiskoulun erillishankinnoissa asiantuntijana toimii 
rakennustoimikunnan toimieksiannosta Welado Oy, joka on yhteistyössä 
tilaajan edustajien kanssa valmistellut kilplailutuksen hankinta-asiakirjat 
koskien 1) Teknisen työn tilojen varustamista ja 2) Irtokalustekilpailutusta. 
 
1) Teknisen työn tilojen osalta on tilaajan edustajan, teknisen työn 
opettajan kanssa pidetty useita erillispalavereita. Laite- ja varusteluetteloa 
on täsmennetty ja päivitetty siten, että kilpailutusaineisto on valmis ja olisi 
mahdollista laittaa laskentaan joulukuussa 2024. Kilpailutusmalliksi on 
valittu hinta/laatusuhde 70/30.  
 
2) Irtokalustesuunnitelmien osalta tilaajan edustajat ovat käyneet läpi 
arkkitehdin laatimia irtokalustesuunnitelmia. Irtokalustosuunnitelmat on 
päivitetty 11.12.2024 ja suunnitelmissa on huomioitu vanhasta koulusta 
siirrettävät uudet ja hyväkuntoiset ns. kovat kalusteet.  
Irtokalusteiden kilpailutusmalliksi rakennustoimikunta on valinnut 
hinta/laatusuhteen 60/40. Kilpailutus on tavoitteena toteuttaa välillä 
tammikuu-maaliskuu 2025. 
 

 Hankinta-asiakirjat esitellään kokouksessa   
 

Esittelijä Kunnanjohtaja Vivi Marttila 
 

Päätösehdotus Kunnanhallitus päättää hyväksyä rakennustoimikunnan esityksen 
yhtenäiskoulun erillishankintojen kilpailutuksesta esitettyjen 
hankintaperiaatteiden mukaisesti 
1) teknisen työn tilojen varustamisen osalta ja 
2) irtokalustehankintojen osalta. 
 

Päätös Hyväksyttiin. 
  
Merkittiin, että asiantuntijoina etänä oli tämän asian esittelyn aikana 
Welado Oy:sta Heikki Loukusa ja läsnä tekninen johtaja Ilkka Soukka ja 
elinvoimakoordinaattori Kati Klaavuniemi. 
 
Merkittiin, että Heikki Loukusa saapui klo 16.00 ja poistui klo 16.43 tämän 
asian esittelyn aikana. 

 


